

Office for Film, Newspaper and Article Administration
電影、報刊及物品管理辦事處

To 致： Film Censorship Authority 電影檢查監督

Application for Membership of the Panel of Film Censorship Advisers
申請加入電影檢查顧問小組

Name in English (as in HKID card) : _____(Surname) _____(Given Names)

中文姓名 (須與香港身份證相同) : _____ Year of Birth 出生年份 : _____

Gender 性別 : M 男 F 女 HKID Card No. 香港身份證號碼 : _____

Years of Residence in Hong Kong 居港年期 : _____ Occupation 職業 : _____

Name of Company/School 就職公司/就讀學校名稱 : _____

Correspondence Address 聯絡地址 : _____

Email 電郵 : _____ SMS-enabled Mobile No. 可接收短訊流動電話 : _____

Highest Education Level 最高教育程度 :

University or above 大學或以上 Post-secondary 大專 Secondary 中學 Primary 小學

Languages Generally Understood 大致能理解的語言 :

Spoken English 英語 Spoken Cantonese 粵語 Spoken Putonghua 普通話
 Written English 英文 Written Chinese 中文 Others, please specify 其他, 請註明 : _____

Average no. of films watched in a year (in cinemas, domestic premises or at other screening venues/media platforms) 每年平均觀看電影數目 (包括在戲院、住所或其他放映場所/媒體平台觀看) :

3 or less 3 部或以下 4 to 6 4 至 6 部
 7 to 12 7 至 12 部 more than 12 多於 12 部

I can attend the following viewing session(s). (Please check the appropriate boxes. Multiple selection is allowed.) 我可以出席以下檢片時段。(請在適當方格加✓號, 可選擇多個時段。)

Viewing Session 檢片時段 #	Mon 星期一	Tue 星期二	Wed 星期三	Thu 星期四	Fri 星期五
09:00 – 11:00					
11:00 – 13:00					
14:15 – 16:15					
17:45 – 19:45					

Film Censorship Advisers will be assigned one viewing session **every two weeks** on a regular basis. Actual length of a session depends on the running time of film.

電影檢查顧問將獲安排**每兩星期**出席一次檢片時段。實際檢片時間視乎影片長度。

(Date 日期)

(Signature 簽名)

Please check as appropriate 請勾選適用項目

Notes to Applicant

Purposes of Collecting Personal Data

1. The Office for Film, Newspaper and Article Administration (“OFNAA”) will use the personal data provided by means of this form for processing the application for membership of the Panel of Film Censorship Advisers and facilitating communication between OFNAA and yourself.
2. The provision of personal data by means of this form is voluntary. If you do not provide sufficient information, OFNAA may not be able to process your application.

Disclosure of Personal Data

3. The personal data you provide by means of this form may be disclosed to other bureaux/departments of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region for the following purposes:
 - (a) matters relating to appointments to Government boards and committees; and
 - (b) matters relating to the granting of awards and honours.

Access to Personal Data

4. You have a right of access and correction with respect to personal data provided in accordance with sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided in this form.

Enquiries

5. For any enquiries concerning the Panel of Film Censorship Advisers, please contact the Film Division of OFNAA at 3847 7756.

Means of Submission

6. Please submit your application form through any of the following means:

By post or in person: Film Division, Office for Film, Newspaper and Article Administration
3/F, Treasury Building, 3 Tonkin Street West, Cheung Sha Wan, Kowloon

By email: film@ofnaa.gov.hk

By fax: 2122 9999

申請人須知

收集個人資料目的

1. 你在本表格向電影、報刊及物品管理辦事處(「電影報刊辦」)提供的個人資料，將用於處理加入電影檢查顧問小組的申請及方便電影報刊辦與你聯絡。
2. 你在本表格提供個人資料，純屬自願性質。若你未能提供足夠資料，電影報刊辦可能無法處理你的申請。

披露個人資料的情況

3. 電影報刊辦會就下列事宜向香港特別行政區政府各決策局或部門披露你在本表格提供的個人資料：
 - (a) 有關委任政府顧問／諮詢委員會成員的工作；以及
 - (b) 有關頒贈獎狀和勳銜的事宜。

查閱個人資料

4. 根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)第 18 條、第 22 條及附表 1 第 6 原則，你有權查閱和更改你提供的個人資料，包括索取你在表格提供的個人資料的副本。

查詢

5. 若對電影檢查顧問小組事宜有任何查詢，請致電 3847 7756 與電影報刊辦電影科聯絡。

遞交表格方法

6. 你可以經下列途徑遞交填妥的表格：

郵寄或親身交回：九龍長沙灣東京街西 3 號庫務大樓 3 樓
電影、報刊及物品管理辦事處電影科

電郵：film@ofnaa.gov.hk

傳真：2122 9999